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Interpellation - Skolskjutsar 

Studenter som går i gymnasiesärskolan i Gävle har rätt till skolskjuts men om 
elever med funktionsnedsättning går i den reguljära gymnasieskolan har 
studenten inte rätt till skolskjuts utan hänvisas till färdtjänst. Eftersom Gävle 
kommun inte har något högkostnadskort för färdtjänst blir det en mycket dyr 
lösning för familjen och det kan också leda till mycket långa skoldagar med 
tanke på att färdtjänsten har lång framkörningstid och samresor med andra.  

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarig 
nämndsordförande följande: 

- Hur avser ansvarig nämndsordförande ta initiativ till förändringar av 
regelverket så att studenter med en funktionsnedsättning har rätt till skolskjuts 
till gymnasieskolan i Gävle? 

Lars Beckman (M), ledamot av kommunfullmäktige 

 


